
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 2 (Alm. del), som Folketingets 

Indenrigsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 3. oktober 2024. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick 

Zimmermann (DF). 

 

Spørgsmål nr. 2:  

”Vil ministeren oplyse, om Randers Kommunes nye indkøbsaftale vil medføre et 

lavere indkøb af kød, og vil ministeren oplyse, hvorvidt brugen af el-lastbiler ved 

levering har medført ekstra omkostninger for kommunen, og i så fald hvor meget?  

Der henvises til artiklen ”20% mere økologi i Randers Kommunes køkkener” på 

newsnetavisranders.dk den 1. oktober 2024. Der henvises til 

https://newsnetavisranders.dk/20-mere-oekologi-i-randers-kommuneskoekkener/” 

 

Svar: 

Indenrigs- og Sundhedsministeriet har ikke forudsætninger for at besvare de meget 

detaljerede spørgsmål i forbindelse med den konkrete indkøbsaftale, som Randers 

Kommune har indgået.   

 

Det skal bemærkes, at det kommunale selvstyre betyder, at en kommune har vide 

rammer i forhold til selv at bestemme, hvordan den vil tilrettelægge arbejdet og 

prioritere dens ressourcer.  
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